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Γέροντας Εφραίμ Βατοπαιδινός: «Είναι 
ευλογημένο ο άνθρωπος να διψά τη Χάρη»
/ Γενικά Θέματα / Γέρ. Εφραίμ Βατοπαιδινός / Εόρτιοι & Πανηγυρικοί Λόγοι / Θέατρο, 
Κινηματογράφος, Ντοκυμανταίρ, TV και Διαδίκτυο / Ιερά Μεγίστη Μονή Βατοπαιδίου / 
Πολυμέσα - Multimedia

Ο Καθηγούμενος της Ιεράς Μεγίστης Μονής Βατοπαιδίου Γέροντας Εφραίμ 
κήρυξε τον Θείο Λόγο, μετά από την Τρισαρχιερατική Θεία Λειτουργία 
που τελέστηκε στον Ιερό Μητροπολιτικό Ναό των Παμμεγίστων 
Ταξιαρχών Βρυξελλών την Κυριακή της Σαμαρείτιδος 2 Ιουνίου 2024.

«Αν πιούμε από το νερό το οποίο μας δίνει ο Χριστός δεν διψούμε γιατί 
αισθανόμαστε το πλήρωμα της Θείας Χάριτος… Είναι ευλογημένο ο άνθρωπος να 
διψά τη Χάρη», είπε, μεταξύ άλλων, ο Γέροντας Εφραίμ.

Πατήστε εδώ για να δείτε την ομιλία στην Pemptousia TV
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